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Ingrid hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.1.

Ingrid J2.

-3.

Kamin uppe i Belsåstornet. Stege på plats för sotare. Stridh vidtalad för installation och sotare för inspektion.4.

-5.

Kring 30 000 på kontot. Ca 10 000:- i kostnader för kaminen. Styrelsen beslutade att betala ut ersättning om 1000kr för kamerahyra till Annah Almé. Hon 
skickar räkning.

6.

-Uppstartsmöte 18/1 inför årets Bymella. Information till förra årets deltagare skickas av Susan Almé. Lämpligt att ha det på ordenshuset. Inga synkar lokal 
& fika med Ulrika. Extra introduktion för de tänkta föreningarna på Ordenshuset. Lars sköter kontakt med invandrarföreningarna.

7.

-Ingen by som är klockren för kommande Bymella. Satsa lite extra på Ordenshuset och "världens mat" samt multisport istället. Björn talar med Hällbo IF & 
Joakim Munther och kolla om de kan arrangera multisport för barn och vuxna.
-Susan kollar med Magnus om Märit vill köra någon opera på Loses. Hanna Körner med sällskap skulle kunna vara ett alternativ.
-Lars B A kollar med Nalta om avslutning i kapellet!

Björn skriver ihop sammanfattning från Bymella samt kort intervju med Weda Skog! Magnus B gör reportage om Foderladan, som kommer med. Repris på 
en berättelse om finska krigsbarn. Arne Sundberg tipsade om insändare om landsbygden! Vakant runda som Edith hade. Björn kollar med Kristina i Englunds 
om utdelning av dessa blad. Hämtas hos Ingrid J efter tryck i så fall. De behöver även en instruktion. Alla rundorna bör kunna gps-trackas samt inventeras på 
antal fastigheter. Framtida projekt.

8.

13/1 hos Björn Jonsing i Hå9.

Björn lämnar en låda Åsvedenböcker med Lina till Ordenshuset för försäljning. Ett iläggsblad med korrigering ska bladas in. Inge kopierar upp ett antal.10.

-Björn föreslår en ny layout på hemsida för Bymella & Utomherten. För att passa mobiler bättre. Björn vill lägga upp gamla blad på webben. "Nya" först 
efter någon månad. Moa skickar! Ny hemsida för Ordenshuset. Kompletterar vartefter med info om ordenshuset mm (www.haordenshus.se).

11.

-Lars B A begär offert från Arkiv Gävleborg. Björn tittar på lösning för att lägga upp protokoll och en "to do list" på egen, låst, sida på hemsidan. Lättare att 
följa upp respektives åtaganden på så vis.

Inga förklarar mötet avslutat!12.
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